



广上科技(广州)股份有限公司

通知函 Notification

日期: 2023/3/24

发文字号: 202303002

Date: March 24, 2023

No.202303002

尊敬的客户/供货商/业务往来者

To whom it may concern,

很高兴的通知各位, 2023年【3】月【20】日, 经【市场监督管理局】核准登记后, 我司正式改为股份有限公司的形式, 公司名称变更为“广上科技(广州)股份有限公司”, 公司统一社会信用代码仍为91440116708263340R。

自即日起, 我司将以“广上科技(广州)股份有限公司”(英文名称不变)继续与各位进行业务往来。公司名称变更前签署、出具的文件继续有效, 相关权利义务均由“广上科技(广州)股份有限公司”承继, 请各位放心。若关于双方往来的合同/文件等, 有需要配合变更的, 请不吝与我司的人员联系。再次感谢各位的配合。

We are pleased to inform you that our company has officially changed into incorporated company after approval on March 20th, 2023. The company's unified social credit code is still 91440116708263340R.

From now on, our company will continue to conduct business with you under the name of Prime Technology (Guangzhou) Inc.,. The rights and obligations prior to the change will continue to be borne by the company thereafter. Please rest assured. If any contracts/documents between us need to be changed upon your consideration, please contact the employee of our company. Thank you again for your cooperation.

Yours faithfully,

广上科技(广州)股份有限公司



Prime Technology (Guangzhou) Inc.,

法定代表人

For and on behalf of

陈子林 
